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Usvajanje skraćenog zapisnika s 

5. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta 
održane 23. studenog 2017. godine 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 



 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                
ZAPISNIK 

s 5. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta 
održane 23. studenog   2017. godine 

 
Sjednica je održana u gradskoj vijećnici u Narodnom domu u Buzetu, Ulica II. istarske 

brigade 2. 
 

Sjednica je započeta u 18,00 sati. 
 

Sjednicu vodi: Dejan Jakac, predsjednik Gradskog vijeća. 
 

Zapisnik vodi: Tatjana Merlić, administrativni tajnik u Upravnom odjelu za opće poslove, 
društvene djelatnosti i razvojne projekte. 
 

Prisutni članovi Gradskog vijeća: Denis Muzica, Elvis Černeka, Damir Sirotić, Dejan 
Jakac, Nina Majer, Kristijan Majcan, Enisa Marinac, Đani Soldatić, Damir Kajin, Zdravko Ćurić, 
Dubravka Črnac Dujanić, Sandi Černeka, Vlatko Mrvoš i Vedran Majcan. 
 
Odsutni članovi gradskog vijeća: Mirta Ćaleta   
 

Ostali prisutni: Siniša Žulić, Ana Pernić, Elena Grah Ciliga, Ornela Rumen, Elvis 
Šterpin, Roberta Kalčić Savatović, Gordana Čalić Šverko. 
 

Dejan Jakac otvara sjednicu, pozdravlja sve prisutne i predlaže slijedeći dnevni red koji 
se jednoglasno prihvaća.  
 

 

D N E V N I  R E D 
 

1. Usvajanje skraćenog zapisnika s 4. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta održane 
25. listopada 2017. godine. 

2. Pitanja i prijedlozi. 
3. Razmatranje prijedloga Proračuna Grada Buzeta za 2018. godinu - prvo čitanje, te 

pripadajućih programa i drugih akata: 
a) Projekcije Proračuna Grada Buzeta za 2019. i 2020. godinu, 
b) Plan razvojnih programa Grada Buzeta za 2018. godinu, 
c) Odluka o izvršavanju Proračuna Grada Buzeta za 2018. godinu, 
d) Programa javnih potreba u civilnoj zaštiti te vatrogastvu za 2018. godinu, 
e) Programa javnih potreba u predškolskom odgoju za 2018. godinu, 
f) Programa javnih potreba u obrazovanju za 2018. godinu, 
g) Programa javnih potreba u sportu za 2018. godinu, 
h) Programa javnih potreba u kulturi za 2018. godinu, 
i) Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zaštiti zdravlja za 2018. godinu, 
j) Programa projekta „RESTAURA za 2018. godinu, 
k) Program projekta KulTourSpirit za 2018. godinu, 
l) Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2018. godinu, 
m) Programa održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2018. 

godinu, 
n) Programa projekta „Life SEC Adapt“ za 2018. godinu, 
o) Programa poticanja razvoja poduzetništva i poljoprivrede za 2018. godinu, 
p) Program projekta „Poduzetnički inkubator Verzi“. 



4. Razmatranje Prijedloga i donošenje Odluke o koeficijentima za obračun plaće 
dužnosnika, službenika i namještenika u gradskoj upravi Grada Buzeta. 

5. Razmatranje Prijedloga i donošenje Odluke o izmjeni Odluke o porezima grada 
Buzeta. 

6. Razmatranje Prijedloga i donošenje Odluke o korištenju namjenskih sredstava Fonda 
za razvoj brdsko-planinskih područja za financiranje provedbe kapitalnih projekta od 
interesa za razvoj Grada Buzeta: uređenje poduzetničkih zona. 

 
 

TOČKA 1. 
Usvajanje skraćenog zapisnika s 4. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta 

održane 25. listopada 2017. godine 
 

 
 Rasprave po ovoj točki dnevnog reda nema te se jednoglasno donosi  

 
 

ZAKLJUČAK 
 
 

Usvaja se  skraćeni zapisnik s 4. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta održane 25. 
listopada 2017. godine 

 
 
 

TOČKA2. 
Pitanja i prijedlozi 

 
 
 Damir Kajin postavlja pitanje  koliko novaca Grad Buzet dobiva od IŽ u jednoj 
proračunskoj ili kalendarskoj godini? Stavka od 14.950,00 kn vezana uz Dom za starije i 
nemoćne osobe Buzet, mi IŽ dajemo za sve i svašta, a nama se defakto ne vraća ništa. IŽ 
za dom za starije i nemoćne „Alfredo Štiglić“ u Puli izdvaja čak 22 milj. kuna.  Zašto je 
Lovačko društvo Mirna zabranilo lov na divlje svinje od 15.09. do 01.11.? Koliko će nama 
poskupjeti odvoz smeća kada se stavi u funkciju „Kaštiun“? 
 Dubravka Črnac Dujanić postavlja pitanje zbog čega nije spojena javna rasvjeta na 
Srnegli, a  provedena je infrastruktura ? Da  li je moguće da se zajedno sa vlasnikom kioska 
Tiska na Trgu Fontana riješi problem vode koja se zadržava ispred kioska za vrijeme 
kišnog  vremena i stavi rešetka kako ljudi ne bi morali gaziti po vodi ? 

Đani Soldatić postavlja pitanje da li postoji mogućnost označavanja pješačkog prijelaza 
preko državne ceste od Centranog spomenika  do raskršća kraj zgrade u kojoj je smještena 
Erste banka ?  Interesira ga kada se namjerava napraviti kanalizacija u naselju Franečići 
u dijelu njegove ulice?  
 Vedran Majcan moli obrazloženje zbog čega se stalo sa izgradnjom knjižnice? 
Vlatko Mrvoš, vezano uz autobusni kolodvor, zbog čega se isti ne koristi kad se odlazi na 
izlete ili put sa autobusima? Smatra da treba mijenjati  Odluku o komunalnom redu jer je 
zadnja donesena 2006. godine. Vezano uz plakatiranje na oglasnim pločama predlaže da 
se  za slijedeće izbore na gradskim tablama  točno odredi koja stranka ima koliko mjesta 
za plakatiranje i u Odluci isplanira format plakata da su jednaki da se zna koja pozicija na 
kojem plakatu  kojoj stranci pripada, smatra da problema neće biti, te da će sve biti uredno. 

Sandi Černeka da li se namjerava napraviti na Mašimovoj škuji dvorana cca 50x 20 ili 
nešto slično za razne manifestacije u naredne 2-3 godine, zatim interesira ga  državna 
cesta Buzet – Požane prilikom izgradnje 1971. godine kada se ista širila došlo je do 
promjene između katastra i gruntovnice, stanje se nije uskladili i nije se napravio elaborat, 



svim vlasnicima koji graniče uz državnu cestu fali  dio zemljišta, smatra da se treba uputiti 
pitanje katastru ili gruntovnici kada namjeravaju uskladiti stanje? 

Enisa Marinac postavlja pitanje kada se namjerava napraviti  kanalizacija u selu 
Marinci? 

Siniša Žulić iznosi da IŽ sufinancira troškove njihovog doma za starije „Alfredo Štiglić“, 
kao što to čini Grad Buzet za svoj dom, može se složiti da IŽ može više izdvojiti za Grad 
Buzet, no veći problem je što država ne izdvaja. Vezano uz divlje svinje smatra da je to 
veliki problem grada Buzeta, Istarske županije i države, ali prema analizama koje  je 
Lovački savez dostavio Ministarstvu poljoprivrede u ponedjeljak u smislu izmjena zakona 
o lovstvu je barem što se tiče šteta, zabilježeno je najveći broj šteta u prometu od divljači. 
Lovački savez je pokrenuo inicijativu.  Ne može još reći koliko će se odvoz smeća povećati  
prilikom otvaranja Kaštijuna. Vezano uz javnu rasvjetu na Srnegli provjeriti će o čemu se 
radi. Vezano uz kiosk na Trgu Fontani vidjet će se što se može napraviti, prije par godina 
betonirao se dio baš zbog zadržavanja vode na tom području. Vezano uz pješačke  
prijelaze,  postoje zakoni koji reguliraju gdje se mogu pješački prijelazi označiti. Vezano uz 
kanalizaciju u dijelu naselja Franečića  naišlo se određene imovinsko pravne probleme no 
nada se da će se i to uskoro riješiti. Vezano uz knjižnicu, iznosi da je bilo velikih problema, 
projekt je manjkav, te bi se trebalo uložiti još 1,5 milij. kuna da se na postojećoj lokaciji 
zadovolje protupožarni uvjeti i dobije uporabna dozvola, te se razmišlja da se knjižnica 
izmjesti u zgradu bivšeg „Cluba 190“ s obzirom da  bi investicija u tom slučaju bila puno 
manja. Vezano uz stajanje autobusa na autobusnom kolodvoru, Gradska uprava je prilikom 
organizacije posjeta Gradu Kopru prilikom obilježavanja 30. godina bratimljenja angažirala 
privatnog prijevoznika  sa područja Buzeta, da li će privatni prijevoznici platiti određeni 
iznos koji moraju platiti za parkiranje na Autobusnom kolodvoru to ovisi o njima, u ovom 
slučaju prijevoznik nije želio imati dodatne troškove pa se krenulo sa Mašimove škuje.  
Može se donijeti odluka da  svi autobusi mogu i moraju kretati sa određenog mjesta. 
Vezano uz plakatiranje prilikom izbora na oglasnim pločama, predlaže da se dogovorno 
riješi pitanje plakatiranja na istima prilikom izbora. Vezano uz izgradnju dvorane na 
Mašimovoj škuji ideja je dobra no treba se mjenjati između ostalog i prostorno plansku 
dokumentaciju.  Vezano uz problem uz državnu cestu Buzet – Požane na žalost državne i 
ostale ceste za vrijeme bivšeg sistema gradile su se u pravilu bez rješavanja imovinsko 
pravnih odnosa. Kanalizacija Marinci riješiti će se u sklopu projekta aglomeracije Buzet, te 
se  nada se da će projekt u narednih 5-6 godina biti riješen.  

 
 

 
 

TOČKA 3. 
Razmatranje prijedloga Proračuna Grada Buzeta za 2018. godinu - prvo čitanje, te 
pripadajućih programa i drugih akata: 

a)Projekcije Proračuna Grada Buzeta za 2019. i 2020. godinu, 
b)Plan razvojnih programa Grada Buzeta za 2018. godinu, 
c) Odluka o izvršavanju Proračuna Grada Buzeta za 2018. godinu, 

d)Programa javnih potreba u civilnoj zaštiti te vatrogastvu za 2018. godinu, 
e) Programa javnih potreba u predškolskom odgoju za 2018. godinu, 
f) Programa javnih potreba u obrazovanju za 2018. godinu, 
g) Programa javnih potreba u sportu za 2018. godinu, 
h) Programa javnih potreba u kulturi za 2018. godinu, 
i) Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zaštiti zdravlja za 2018. godinu, 
j) Programa projekta „RESTAURA za 2018. godinu, 
k) Program projekta KulTourSpirit za 2018. godinu, 
l) Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2018. godinu, 
m) Programa održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2018. 
godinu, 
n) Programa projekta „Life SEC Adapt“ za 2018. godinu, 



o) Programa poticanja razvoja poduzetništva i poljoprivrede za 2018. godinu, 
p) Program projekta „Poduzetnički inkubator Verzi“ 
 
 
 Dejan Jakac iznosi da je ovo  prvo čitanje  proračuna, a  javna rasprava se 
planira da traje od  24.11. do 08.12.2017. 

Siniša Žulić i Ornela Rumen obrazlažu  prijedlog.  
Elvis Šterpin moli da se uvaži graška jer je prilikom kopiranja ostalo neke stavke 

od prošle godine. 
Otvara se rasprava.  
Damir Sirotić u ime Odbora za gospodarstvo iznosi da su o istome raspravljali, 

nezadovoljni su smanjenjem proračuna, članovi su zadovoljni sredstvima 
predviđenim za razvoj gospodarstva, kroz javnu raspravu izjasniti će se detaljnije. 

Vlatko Mrvoš poziva na veću suradnju sa vijećnicima jer on kao vijećnik ne zna 
kako će izgledati palača Verzi,  isto je tako i sa knjižnicom, ne zna se šta se radi. 
Vidi se manjak transparentnosti.  

Damir Kajin smatra da članak 67. stavak prvi Poslovnik o radu Gradskog vijeća 
nije dobar. Proračun za 2018. iznosi 38,1 milij. kuna, to je 10,4 milij. kuna manje, da 
nije prenesenih sredstava od ranijih godina smatra da se ne bi u Buzetu dešavalo 
ništa. Ovdje raspravljamo o 2,5 milij, kapitalnih investicija. Projekcija za 2019. i 2020. 
sveden je na 35,4 milij kuna. Smatra da nema decentraliziranijeg sustava unutar 
jedne županije  nego što je Istarska.  Smatra da rashodi za zaposlene trebaju biti 
veći i trebaju pratiti prilike u ostalim gradovima i općinama, ne govori o pročelnicima, 
već o zaposlenicima. Razvojni projekti u iznosu od 2,5 milij. kuna , ne misli na palaču 
Verzi ili palaču Moretti, Karolininu kuću, sve skupa nekih 3,3 milij. kuna ove godine, 
gdje govorimo o Karolininoj kući i palači Moretti 100% ide na intelektualne usluge. 
Činjenica je da smo u 2016. godini u odnosu na 2015. ostali bez 200 radnih mjesta. 
8,6 % imamo manje zaposlenih danas nego 2015. g. Ako usporedimo centralni 
proračunski prihod, porez na dohodak, 2017. godine  11,9 milij kuna ove godine bi 
trebao biti cca 2 milij. kuna više radi drugačijeg poreznog obračuna. Proračun je na 
žalost skroman, ostaje cca. 2,5 milij. kuna za investicije. Treba povesti računa o 
rashodima za intelektualne usluge i za plaće pri EU projektima. U čitavom nisu 
projekata ove stavke iznose 100%.  

Vedran Majcan predlaže da se sastane Odbor za statutarno pravna pitanja kako 
bi raspravljao o članku 61. stavku prvom. Vezano uz  Proračun smatra da  je 
skroman, žao mu je što nema Buzet više programa koje sufinancira EU. U nadi da 
će se Gradska uprava proaktivnije još uključiti u EU fondove na način da nađe način 
kako da realizira određene kulturne projekte u Buzetu da ne ovisimo samo o 
državnom proračunu ili o politici na dnevnoj razini, nada se da će neki budući 
proračuni biti bolji od ovog jer je ovaj vrlo skroman.  

Siniša Žulić iznosi da se  Poslovnik o radu gradskog vijeća mijenjao u 6 
mjesecu. Žao mu je što članovi odbora za statutarno pravna pitanja nisu reagirali i 
mogli primjetiti stvari o kojima se večeras raspravljalo no nije problem da se Odbor 
ponovno sastane i o istome raspravlja. Grad Buzet u ovoj godini ako sve bude išlo 
tijekom  EU projekata trebao bi realizirati najveći broj EU projekata u povijesti Grada 
Buzeta do sada. Slaže se sa vijećnikom Kajinom da se u  nekim projektima radi 
većinom o intelektualnim uslugama, no na žalost ako se namjerava prijaviti projekt 
to je nužno to traži EU. Jednim malim dijelom od 12,4 % u cijeloj masi financiraju se  
plaće Gradske uprave iz EU fondova, te intelektualne usluge nisu samo da ih 
dajemo negdje drugdje već ih dajemo i našim ljudima i smanjujemo porezna davanja 
građana Grada Buzeta za plaće Gradske uprave. Vezano uz nezaposlenost u 
Buzetu u 2017. godini nakon 2008. godine broj nezaposlenih na području grada 
Buzeta pao je ispod  100 tj. ispod 2%. 

Nakon rasprave uz 10 glasova „za“ i 4 „suzdržana“ donosi se  
 



 
ZAKLJUČAK  

 

 

Prihvaća se prvo čitanje Proračuna Grada Buzeta za 2018. godinu i upućuje na javnu 

raspravu koja će trajati od 24. studenog 2017.  do  07.prosinca  2017. godine.  

 

 
 

TOČKA 4.  
Razmatranje Prijedloga i donošenje Odluke o koeficijentima za obračun plaće 

dužnosnika, službenika i namještenika u gradskoj upravi Grada Buzeta 
 

 
 Roberta Kalčić Savatović obrazlaže prijedlog, te iznosi da je intencija ove Odluke da se 
usklade  radna mjesta, a nakon toga slijedi nova sistematizacija i donošenje novog 
Pravilnika unutarnjem redu. Koeficijenti su postojeći za sva radna mjesta, ali nisu bili 
predviđeni u svim odjelima, što se ovim prijedlogom nastoji odraditi.   

Otvara se rasprava. 
Vedran Majcan pita se zbog čega se do sada nisu  uskladila radna mjesta, buni ga da 

se iza ove odluke ne krije sasvim nešto drugo u Gradskoj upravi, sada se propisuje preko 
50 radnih mjesta u Gradskoj upravi, a sada je  u Gradskoj upravi zaposleno 22 ljudi, 
interesira ga zbog čega je to tako.  Ne zna se koliko će donošenje ove odluke utjecati na 
trošak plaća u Gradskoj upravi, pa moli objašnjenje. Obrazloženje ga ne zadovoljava, 
koliko vidi koeficijenti se nisu mijenjali u smislu plaća pročelnika i gradonačelnika, možda 
se trebalo i  namještenicima sa najnižim koeficijentom predvidjeti neko povećanje, i 
napraviti neku detaljnu analizu i da plaće bude „pristojne“ prema nekim standardima koje 
vrijede za sve ostale JLS.   

Gradonačelnik iznosi da se slaže da se u prethodnim izmjenama u prethodnom sazivu 
nije bilo ovakvog prijedloga, a sada je razlog  taj što je u zadnjih godinu dana zbog odlaska 
velikog broja djelatnika u mirovinu omogućilo da određeni djelatnici  kroz određeni niz 
godina imaju prilike za napredovanjem.  Povećanje ovim prijedlogom nije predviđeno 
gradonačelniku, zamjeniku gradonačelnika i pročelnicima,  sindikat je predlagao 20% 
povećanja svima  no to nije moguće, jer bi onda plaće pročelnika bile veće od 
gradonačelnika, a on nema namjere predložiti povećanje plaće  gradonačelniku i zamjeniku 
gradonačelnika.  U prijedlogu proračuna za plaće u Gradskoj upravi neće ići ni jedna 
porezna kuna više od lani, dapače ići će i manje.   

Prijedlog se daje na glasovanje te se jednoglasno donosi  
 

 
ZAKLJUČAK  

 
 Donosi se  Odluka o koeficijentima za obračun plaće dužnosnika, službenika i 
namještenika u gradskoj upravi Grada Buzeta. 
 

 
TOČKA 5.  

Razmatranje Prijedloga i donošenje Odluke o izmjeni Odluke o porezima grada Buzeta 
 
 

Ornela Rumen obrazlaže prijedlog. 
Rasprave nema te se jednoglasno donosi  



 
 
 

ZAKLJUČAK  
 
 

Donosi se Odluka o izmjeni Odluke o porezima grada Buzeta. 
 
 
 

TOČKA 6.  
Razmatranje Prijedloga i donošenje Odluke o korištenju namjenskih sredstava Fonda 

za razvoj brdsko-planinskih područja za financiranje provedbe kapitalnih projekta od 
interesa za razvoj Grada Buzeta: uređenje poduzetničkih zona 

 
 
 
Ornela Rumen obrazlaže prijedlog.  
Rasprave nema te se jednoglasno  donosi  
 
 

ZAKLJUČAK  
 
 

Donosi se  Odluka o korištenju namjenskih sredstava Fonda za razvoj brdsko-
planinskih područja za financiranje provedbe kapitalnih projekta od interesa za razvoj 
Grada Buzeta: uređenje poduzetničkih zona 

 

 

 

 Siniša Žulić iznosi da se slijedeća sjednica Gradskog vijeća planira održati  21.12., a 

22.12.2017. planira se  održati novogodišnji prijem za kojeg će vijećnici dobiti pismene pozive.  

 

 Sjednica je zaključena u  20,00 sati .  

KLASA: 021-05/17-01/12 

URBROJ:2106/01-01/01-17-6 

Buzet, 23.11.2017. 

 

ZAPISNIK VODILA     PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA 

  Tatjana Merlić            Dejan Jakac 

 


